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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 18 november 2014. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters    voorzitter 

de heer A.M. Brouwers     lid 

de heer H.J.G. Maas    lid 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer J.J.A. Lukassen      plv. lid 

de heer W.P.H. van Osch    plv. lid 

mevrouw G.J.J. Vereijken    lid 

de heer J.C.M. Verschuren    lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

de heer J.H.C.M. Briels    wethouder  

mevrouw G.T. Buter    wethouder  

mevrouw R. Schwillens    medewerkster afdeling Beleid en Projecten 

 

Afwezig: 

de heer M.L.C. Spoorendonk    lid 

mevrouw R.J.H.T. van Waardenburg   lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt dat de heer 

Spoorendonk wordt vervangen wordt door de heer W. van Osch en dat mevrouw Van 

Waardenburg wordt vervangen door de heer J. Lukassen. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De commissie stelt de agenda conform voorstel vast. 

Naar aanleiding van de agenda merkt de heer R. Verschuren op dat hij het een kwalijke zaak 

vindt dat de vergaderstukken zo laat zijn aangeleverd, zeker nu het zo’n omvangrijke agenda 

betreft.  

 

3. Spreekrecht 

De heer A. Rovers, voorzitter van de cliëntenraad WWB, heeft zich als inspreker gemeld voor 

agendapunt 10. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 7 oktober 2014 

Er zijn geen opmerkingen binnen gekomen m.b.t. het verslag. Het verslag wordt vastgesteld. 

 

Toezeggingenlijst: 

De heer T. Brouwers informeert naar de stand van zaken met betrekking tot het overleg met de 

huisartsen en de verkeersafwikkeling bij Wish. 

Wethouder Briels meldt dat er in Peelverband sprake is van een constructief overleg met de 

huisartsen. Gespreksonderwerp is onder andere het toevoegen van een praktijkondersteuner 

jeugd aan de huisartsenpost. Ook op lokaal niveau vindt overleg plaats.  

Met de organisatie van Wish wordt overleg gevoerd. De verkeersafwikkeling vormt een 

belangrijk onderdeel in het vergunningentraject voor de komende editie. 
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5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Wethouder Buter meldt dat het college een besluit heeft genomen om deel te nemen aan de 

collectieve aanvullende verzekering. De raad zal hier via een afzonderlijke raadsinformatiebrief 

nader over worden geïnformeerd.  

Wethouder Briels zal een notitie over de kerntaken van de GGD aan de commissie toezenden. 

Naar aanleiding hiervan kan het presidium desgewenst dit onderwerp voor behandeling in de 

commissie agenderen.  

Verder meldt hij dat De Zorgboog als gevolg van de bezuinigingen nog maar één ‘full-dressed’ 

consultatiebureau zal exploiteren en zich daarmee beperkt tot de wettelijke taken. Uitbreiding 

van de dienstverlening met een extra bureau is mogelijk maar zal de gemeente jaarlijks € 

30.000,- kosten. Wel zijn er met de Zorgboog afspraken gemaakt om in voorkomende gevallen 

maatwerk te leveren. 

Tot slot meldt hij dat er onlangs een vervolggesprek heeft plaatsgevonden met de 

klankbordgroep leerlingenvervoer. Gebleken is dat de ervaringen aanzienlijk zijn verbeterd en 

dat er nauwelijks nog klachten zijn. 

 

6. Stand van zaken voorzieningsclusters. 

Wethouder Buter heeft geen actuele ontwikkelingen te melden. Op een daartoe gestelde vraag 

zegt zij toe dat zij de stand van zaken  

De heer T. Brouwers  informeert naar de stand van zaken ten aanzien van het dak van het 

voorzieningencluster in Lieshout.  

Wethouder Buter geeft aan dat hier aan gewerkt wordt en dat het college hierover op korte 

termijn een besluit zal nemen. Zij zal de commissie schriftelijk informeren over de stand van 

zaken. 

 

7. Stand van zaken transities Peel 6.1. 

Wethouder Buter praat de commissie bij over de laatste stand van zaken. 

Op daartoe gestelde vragen antwoordt zij dat er een grote bereidheid bestaat tot samenwerking 

binnen de Peel en dat de deelnemers in grote lijn op dezelfde lijn zitten. Ambtelijk wordt er zeer 

hard gewerkt om alles in goede banen te leiden. Zij ziet dan ook veel heil in de samenwerking. 

Wethouder Briels meldt dat de hulp bij het huishouden is aanbesteed. Vanuit de 

Peelsamenwerking is een aanvraag om extra middelen ingediend naar aanleiding van de 

verruiming van het budget dat het rijk beschikbaar stelt. Over de besteding van deze extra 

gelden hoeft aan het ministerie geen verantwoording te worden afgelegd. Of het gaat om een 

structurele extra bijdrage is nog niet duidelijk. 

De heer T. Brouwers vraagt om een overzicht per regeling waarin wordt aangegeven om hoeveel 

cliënten het gaat en hoeveel geld ermee gemoeid is. 

Wethouder Briels wil hier voor zover mogelijk graag aan voldoen. Hij merkt daarbij wel op dat 

de gegevens niet altijd beschikbaar zijn. 

De heer Maas vraagt of alle aanbestedingen in de jeugdzorg zijn afgewerkt.  

Wethouder Briels bevestigt dat dit het geval is met uitzondering van de coördinatie van een en 

ander. Dit moet nog ergens ondergebracht worden. 

 

8. Subsidieverlening MEE Zuidoost Brabant 2015. 

Aan de hand van een presentatie geeft mevrouw Schwillens een toelichting op het onderwerp 

cliëntenondersteuning en hoe dit zal worden vormgegeven. Cliëntenondersteuning raakt de 
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andere 3 transities maar is geen hulpverlening. Het gaat daaraan vooraf. De commissieleden 

ontvangen de sheets van de presentatie. 

 

9. Voorstel tot vaststelling van de 2e tussenrapportage van de begroting 2014. 

Door enkele commissieleden worden een aantal nadere vragen gesteld die door de beide 

portefeuillehouder als volgt worden beantwoord. 

Wethouder Briels geeft aan dat laaggeletterdheid blijvend de aandacht heeft. In de wijze waarop 

het wmo-beleidsplan is geschreven is hier ook rekening mee gehouden. 

Hij wijst erop dat dorpsraden de gelegenheid krijgen om zelf invulling te geven aan de 

buurtbudgetten die aan hen worden toegekend maar dat de gemeente daarnaast ook nog een 

eigen subsidieverordening kent op grond waarvan ook individuele verzoeken om ondersteuning 

kunnen worden ingediend. 

Met het groeiend aantal in de recreatieve sector wordt gedoeld op een toename van de 

werkgelegenheid in deze sector. 

Wethouder Buter geeft aan dat de resultaten van het onderzoek naar gemeenschapshuizen en 

sportaccommodaties in de loop van het voorjaar aan de commissie zullen worden voorgelegd. 

Zij geeft aan dat wethouder Meulensteen in een besloten gedeelte van de vergadering van de 

commissie Algemene Zaken een toelichting zal geven op de stand van zaken bij de 

Woningstichting. 

Ten aanzien van het ziekteverzuim zegt zij toe dat zij de commissie een nadere verklaring zal 

geven over de relatie tussen het vertrek van de vrijwillige brandweer en de ziekteverzuimcijfers. 

Tevens zal zij de commissie inlichten over de stand van zaken ten aanzien van het verminderen 

van het aantal eenpersoonsfuncties. 

Zij erkent dat er meer moet gebeuren als het gaat om het informeren van ondernemers met het 

oog op het vergroten van de toegankelijkheid tot de arbeidsmarkt. Samen met de Atlantgroep 

wordt gewerkt aan een goede informatiestroom richting de ondernemers. Ook de gemeente zelf 

heeft aandacht voor haar rol als werkgever in deze. 

 

De commissie stemt in met de 2e tussenrapportage en adviseert de raad om het agendapunt als 

hamerstuk te behandelen. 

 

10. Voorstel tot intrekking en vaststelling van een aantal verordeningen in het kader 

van de Participatiewet. 

De heer A. Rovers, voorzitter van de cliëntenraad WWB, heeft zich voor dit agendapunt gemeld 

om in te spreken. Hij wijst de commissie op een aantal punten in de Verordening 

Cliëntenparticipatie 2015 en de Verordening Inkomenstoeslag 2015, die volgens hem voor 

verbetering vatbaar zijn.  

De heer Van Osch constateert dat de verordeningen met zorg zijn opgesteld. Hij constateert ook 

dat de Verordening Tegenprestatie Laarbeek 2015 nog niet klaar is waardoor het niet mogelijk is 

een tegenprestatie naar vermogen te vragen. Het biedt wel de gelegenheid om nog eens goed 

te kijken naar de achterliggende gedachte van deze regelgeving. Hij stemt in met het voorstel. 

De heer R. Verschuren vindt het eveneens jammer dat de Verordening Tegenprestatie Laarbeek 

2015 nog niet klaar is. Een tijdige afstemming met commissie en raad is wat hem betreft 

gewenst. De verordening zal er per1 juli 2015 zijn maar hij vindt het wel belangrijk dat de 

gemeente nu al start met de communicatie naar de doelgroep. Zij behoren tijdig te weten dat er 

van hen in de toekomst mogelijk een tegenprestatie wordt verwacht. 
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Verder pleit hij ervoor om inzichtelijk te maken hoe de gemeente de regie op de uitgaven gaat 

verstevigen. Hij haalt vervolgens een brief aan van de FNV waarin opmerkingen worden 

gemaakt over de verordeningen. Hij wil weten hoe hiermee is omgegaan. Tot slot pleit hij ervoor 

om in de uitvoering van de regelingen steeds goed te blijven monitoren. 

De heer T. Brouwers stelt een aantal technische vragen. Hij pleit voor een vereenvoudiging van 

de regelgeving om werken aantrekkelijker te maken. In het kader van het voornemen om de  

regievoering te verbeteren zou hij graag zien dat het uitgangspunt streng maar rechtvaardig  

daarin nadrukkelijk wordt opgenomen. 

Wethouder Buter realiseert zich dat het om een omvangrijke operatie gaat. Wat haar betreft 

dient de focus op werk te liggen. De overschrijding van de post bijzondere bijstand wordt 

geanalyseerd. Zij wijst erop dat het wel gaat om een open eind regeling. Regievoering is daarbij 

erg belangrijk waarbij zij zich kan vinden in de uitgangspunten streng en rechtvaardig. 

Bij de te hanteren inkomensgrens als het gaat om de individuele inkomenstoeslag waarschuwt 

zij voor het feit dat we geen armoedeval blijven creëren. De nieuwe wet biedt meer 

mogelijkheden voor individueel maatwerk in de vorm van bijzondere bijstand. Hoe dat ingevuld 

gaat worden zal nog met de commissie worden besproken. De discussie over de invulling van de 

tegenprestatie moet nog gevoerd worden. Zij staat open voor suggesties op dit gebied. Zij 

onderschrijft de stelling dat werken moet lonen. 

De heer R. Verschuren wil graag nog voor de komende raadsvergadering een onderbouwing van 

de voorgestelde inkomensgrens van 100 % in de Verordening individuele inkomenstoeslag 

Laarbeek 2015.  

De heer Maas pleit ervoor om de regels met betrekking tot tijdelijk werk te vereenvoudigen om 

zodoende de bereidheid tot werken te bevorderen.  

De heer T. Brouwers stelt voor om in de eerstvolgende commissie te praten over de invulling 

van de verordening tegenprestatie. 

Wethouder Buter zegt toe dat zij voorafgaand aan de komende raadsvergadering zal komen met 

een nadere toelichting op de vraag van de heer Verschuren over de 100 % inkomensgrens. 

Verder geeft zij aan dat mensen nu ook al geïnformeerd worden over het feit dat een uitkering 

vergezeld gaat van bepaalde verplichtingen. Het is wel lastig om te spreken over concrete 

tegenprestaties omdat nog niet bekend is hoe dit ingevuld gaat worden. Ten aanzien van het 

voeren van regie merkt zij op dat hierover afspraken gemaakt zullen worden met het Werkplein 

en de Atlantgroep. Zij wijst erop dat dit ook gepaard kan gaan met de noodzaak tot het maken  

van keuzes. Het voorkomen van bureaucratie zodat werken ook daadwerkelijk loont is een 

aspect wat haar aandacht heeft. Tot slot merkt zij op dat het aan presidium is om te bepalen 

wat er in de komende commissievergadering op de agenda wordt geplaatst. Zij ondersteunt het 

idee om de invulling van de Verordening Tegenprestatie hierin te bespreken en is bereid om de 

commissie hierover van informatie te voorzien zodat er in elk geval een basis ligt om over te 

praten. 

 

De commissie adviseert de raad om dit agendapunt als bespreekstuk te behandelen. 

 

11. Voorstel tot vaststelling van het WMO beleidsplan 2015-2018 iedereen doet mee 

De commissieleden laten zich lovend uit over de wijze waarop het WMO beleidsplan tot stand is 

gekomen. Deze manier van werken is goed voor het draagvlak. Het beleidsplan is helder en 

duidelijk en strak geformuleerd. Het is van belang dat burgers, ook de mensen voor wie een en 
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ander bedoeld is, blijvend worden geprikkeld, geïnformeerd en geënthousiasmeerd. Het is zaak 

dat een goed evenwicht wordt gevonden tussen loslaten en een vinger aan de pols houden. 

Wethouder Briels biedt excuses aan voor het ontbreken van het beleidskader WMO in de 

Peelregio dat niet bij de stukken was gevoegd. Hij wijst erop dat ook weer niet zo erg is omdat 

de focus ligt op het lokale beleid. Hij bevestigt dat deze manier van werken navolging verdient 

waarbij hij er wel op wijst dat dit vooral een veranderende opstelling vraagt van bestuurders, 

ambtenaren en het maatschappelijk middenveld. Het verwerven van draagvlak is inderdaad erg 

belangrijk. Hij erkent dat het belangrijk is om te monitoren. 

 

De commissie adviseert de raad om dit agendapunt als bespreekstuk te behandelen. 

 

12. Voorstel tot vaststelling van de verordening maatschappelijke ondersteuning 

Peelgemeente Laarbeek 2015 en intrekking van de verordening maatschappelijke 

ondersteuning gemeente Laarbeek 2014 

Op een daartoe gestelde vraag antwoordt wethouder Briels dat de WMO raad van Laarbeek in 

grote lijnen kan instemmen met de voorliggende verordening. Daar waar sprake was van 

afwijkende adviezen, zijn deze weerlegd.  

 

De commissie adviseert de raad om dit agendapunt als bespreekstuk te behandelen. 

 

13. Voorstel tot vaststelling van de verordening Leerlingenvervoer gemeente 

Laarbeek 2014. 

De heer Maas vraag wat de gevolgen zijn voor diegenen die nu gebruik maken van de regeling. 

De heer T. Brouwers wijst er op dat er in het verleden een leeftijdsgrens was gekoppeld aan het 

gebruik van het openbaar vervoer. Deze leeftijdsgrens is nu uit de verordening geschrapt. Hij 

wil weten waarom dat is gebeurd en wat hier de gevolgen van zijn. 

Wethouder Briels merkt op dat deze verordening geen gevolgen heeft voor de kinderen die nu 

gebruik maken van het leerlingenvervoer. Verder merkt hij op dat dit voorstel is opgesteld naar 

aanleiding van het model van de VNG. Hij wijst er echter op dat voor het college maatwerk 

belangrijk is. Bij het opstellen van beleidsregels zal dan ook goed gekeken moeten worden wat 

redelijkerwijs van ouders en kinderen verwacht kan worden. In voorkomende gevallen zal via 

een onafhankelijke toets worden bepaald wat reëel is. 

 

De commissie stemt in met het voorstel adviseert de raad om dit agendapunt als hamerstuk te 

behandelen. 

 

14. Rondvraag. 

De heer R. Verschuren is ter oren gekomen dat ondernemers die een deelovereenkomst 

aangaan met de uitvoeringsorganisatie Peel 6.1 hiervoor een bijdrage van 950 euro moeten 

betalen. Dit is in zijn ogen een onnodig hoge drempel voor kleine zelfstandigen. Hij wil weten 

waarom hiervoor is gekozen en vraagt of er geen alternatieven denkbaar zijn. Tevens vraagt hij 

of dit een veel voorkomend probleem is. 

Wethouder Briels geeft aan dat er geen sprake is van een veelvoorkomend probleem. Het komt 

echter wel vaker voor. Hij wijst erop dat men voor dat bedrag ook gratis reclame krijgt. Er 

wordt nog overleg gevoerd over de vraag of het hier om een redelijk bedrag gaat.  
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De heer R. Verschuren heeft berichten ontvangen over een slechte bereikbaarheid van de 

uitvoeringsorganisatie Peel 6.1. De beantwoording van vragen duurt kennelijk erg lang. Hij 

vraagt of hier afspraken over gemaakt zijn. 

Wethouder Briels bevestigt dat hierover afspraken zijn gemaakt. Zo moet men binnen 48 uur 

teruggebeld worden. Dit wordt ook gemonitord en heeft nadrukkelijk de aandacht. Ingeval van 

klachten hierover zou hij graag de beschikking krijgen over concrete casussen.   -  

De heer T. Brouwers zegt geschrokken te zijn van de besluitenlijst van het college waarin 

melding wordt gemaakt van de opzegging van het huurcontract met korfbalvereniging Spirit in 

Lieshout. Hij vraagt of het alleen om de velden gaat of ook om de kleedlokalen. In dat geval wil 

hij weten wat daarmee gaat gebeuren. Tot slot wil hij graag weten of er meer verenigingen zijn 

die kampen met hetzelfde probleem.  

Wethouder Briels merkt op dat de vereniging nog maar 10 leden heeft en dat het besluit tot 

beëindiging van het huurcontract op verzoek van de vereniging zelf is genomen. Hij kent geen 

signalen van andere verenigingen. Hij wijst erop dat de  toenemende vergrijzing bij veel 

verenigingen lijdt tot een teruggang van het aantal leden. Wat er gaat gebeuren met 

kleedlokalen is nog onbekend. Het college moet hier nog naar kijken. 

 

15. Sluiting. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel in beginsel als hamerstuk in de raad te 

behandelen. 

 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 6 januari 2015. 

 

De griffier,    De voorzitter,  

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 


